

BILBAO
PROYECTO
BILBAO
BERTAN

ERAKUSKETA

2012 / urria / 5 - 2013 / urtarrila / 13

Erakusketa Aretoa. -2 Solairua
Sarrera Urkixo zumarkaletik eta Kulturen Ataritik

EXPOSICIÓN

5 / octubre / 2012 - 13 / enero / 2013

Sala de Exposiciones. Planta -2
Acceso por Alameda Urquijo y por el Atrio de las Culturas

Alhóndiga Bilbao

EGUNEROKO ARKITEKTURA

Arkitektura, jendearen erabilerarik gabe, mausoleo bilakatzen da. Bilbon, herritarren errekonquistak erakusten digu, politikarien, gestoreen, arkitektoen edo eraikuntza-enpresen gainetik, pertsonak direla hiriari bizia ematen diotenak; haien direla, hain zuzen ere, agindurik eman gabe erabakitzenten dutenak.

Hurbileneko inguruneari bizia ematen diotenak.

Arkitektoen hiriaren aurrez aurre, herritarren espazioa. Monumentuen aurrez aurre, kalea. Erakusketa honetan, gizabanakoek hiria erabilzeko duten modua aztertzen da. Izen ere, herritarren ekimenak dira arkitekturaren kalitatea neurten dutenak, arkitekturak monumentuaren eremua utzi, eta egunerokoaren eszenatoki bihurtzen baita.

'Bertan Bilbao/Proyecto Bilbao' Iñigo Bujedo Aguirrek egindako 30 argazki ezezagunez osatua da. Horiekin batera, Iñigo Salaberria artistaren ikus-entzunezko lana eta hiriaren irudi zaharrak daude.

Alhóndiga Bilbao

ARQUITECTURA COTIDIANA

Sin el uso que le da la gente, la arquitectura deviene en mausoleo. En Bilbao, la reconquista ciudadana demuestra que, por encima de políticos, gestores, arquitectos o empresas inmobiliarias, las personas son las que hacen latir la ciudad, las que, sin mandar, acaban decidiendo. Las que dan vida a su entorno más directo.

Frente a la ciudad de los arquitectos, el espacio de la ciudadanía. Frente a los monumentos, la calle. Esta exposición indaga en cómo los individuos usan la ciudad. Porque son las acciones ciudadanas las que miden la calidad de la arquitectura, que abandona el ámbito monumental para convertirse en escenario de lo cotidiano.

'Proyecto Bilbao' se compone de 30 fotografías inéditas, creadas por Iñigo Bujedo Aguirre, acompañadas del trabajo audiovisual del artista Iñigo Salaberria y de antiguas imágenes de la ciudad.

Lagunzaileak / Colaboradores

